

MACADAM ASPHALTE

Simpson, de MacGregor à des Pins 2,339.70

BETON ASPHALTE

Overdale, de Mackay à Aqueduc 5,714.50

soit un montant total de \$17,409.48

à être pris sur la balance disponible de l'appropriation votée pour le pavage de la rue des Seigneurs, entre les rues Dorchester et St-Antoine.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'approuver ledit rapport et de faire rapport au Conseil, en conséquence.

18.—(28955) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, recommandant de changer par un pavage en asphalte le pavage en asphalte et blocs artificiels de la rue Poupart, entre les rues Logan et Ontario.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, en conséquence.

19.—(27970) Soumis un rapport de l'Ingénieur-Surintendant de la Voirie, transmettant un estimé du coût de la confection d'un pavage en asphalte sur la rue Cherrier, entre la rue Amhersts et la rue Sherbrooke.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De recommander au Conseil le vote d'un crédit de \$4,775 pour le pavage de cette partie de la rue Cherrier.

20.—(29049) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, recommandant de changer la nature du pavage des rues St-Antoine, Condé et Common, comme suit:

St-Antoine, de Atwater à Rose de Lima, Asphalte et Granit;

Condé, du Canal à Centre, Asphalte et Granit;

Common, de Brennan à Pont Black, Granit.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'approuver ledit rapport et de faire rapport au Conseil, en conséquence.

21.—(29029) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, recommandant de payer à M. Joseph Haynes, Ingénieur Civil, un compte au montant de \$712, pour services professionnels en rapport avec l'essai de matériaux.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'autoriser le paiement dudit compte au montant de \$712, à être chargé au compte des "Dépenses Générales pour la surveillance des Travaux Permanents".

22.—(29074) Soumis un rapport du Département en Loi concernant un protêt signifié à la Cité par la "Royal Trust Co.", en rapport avec l'achat fait par la Cité d'une partie du lot No. 1292 du Cad. du quartier Ste-Marie, en 1914.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: Que le Notaire de la Cité reçoive instructions de porter ledit protêt à la connaissance des vendeurs, MM. J. A. Davis & Co., et que lesdits MM. J. A. Davis & Co. soient mis en demeure d'avoir à garantir la Cité contre toute action ou réclamation qui pourrait être prise contre elle par la "Royal Trust Co."

23.—Soumise une communication de l'Association des Gardes-Malades de Ville-Marie, demandant l'autorisation de faire un tag-day.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Directeur de l'Assistance Municipale, pour rapport.

ASPHALTED MACADAM.

Simpson, from MacGregor to Pine avenue . . . 2,339.70

CONCRETE ASPHALT.

Overdale, from Mackay to Aqueduct 5,714.50

or a total sum of \$17,409.48

said sum to be charged against the available balance of appropriation voted for the paving of Seigneurs street, between Dorchester and St. Antoine streets.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To concur in said report and to report to Council accordingly.

18.—(28955) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, recommending the substitution of asphalt paving for the asphalt and artificial block paving on Poupart street, between Logan and Ontario streets.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To report to Council accordingly.

19.—(27970) Submitted a report from the Superintendent Engineer of the Road Department, transmitting an estimate of the cost of laying an asphalt paving on Cherrier street, between Amhersts and Sherbrooke streets.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that an appropriation of \$4,775 be voted for the paving of said part of Cherrier street.

20.—Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, recommending that the kind of paving to be laid on St. Antoine, Condé and Common streets, be changed, as follows:

St. Antoine street, from Atwater to Rose de Lima, Asphalt and Granite;

Condé, from Canal to Centre, Asphalt and Granite;

Common, from Brennan to Black's Bridge, Granite.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To concur in said report and to report to Council accordingly.

21.—(29029) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, recommending that Mr. Joseph Haynes, Civil Engineer, be paid an account amounting to \$712, for professional services rendered in connection with the testing of materials.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To authorize the payment of said account, the above sum to be charged to "General Expenses for the Supervision of Permanent Works".

22.—(29074) Submitted a report from the Law Department, concerning the protest from the Royal Trust Co., in connection with the purchase by the City of part of Cad. lot No. 1292, St. Mary's Ward, in 1914.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the City Notary be instructed to communicate said protest to the vendors, Messrs. J. A. Davis & Co., and that the latter be notified to guarantee the City against any claim which may be made or any action which may be taken against the City by the Royal Trust Co.

23.—Submitted a communication from the Nurses' Association of Ville-Marie, asking that they be authorized to hold a tag-day.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To refer the same to the Director of Municipal Assistance, for a report.